
Zápisnica 
z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 08. decembra 2018 o 15.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci: Pavol Kostolník, Fridrich Buzáš, Jana Kiková, Andrea Vranková, Stanislav 
Beňo, Milan Cabánek, Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: sedemnásť 
 
Program :  
 
1/    Otvorenie zasadnutia    
2/    Schválenie programu rokovania 
3/    Procedurálne otázky 
4/    Kontrola plnenia uznesení 
5/    Návrh „Zmluvy o zriadení vecných bremien“ v prospech tretej osoby – oprávneného z   
vecného bremena, ktorým je Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava  
 6/   Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu viacročného  rozpočtu obce Lužianky na     
roky 2020 – 2021 a k návrhu rozpočtu obce na rok  2019  
 7/   Správa z vykonanej  kontroly-proces verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou   
       – rekonštrukcia kuchyne a modernizácia verejného osvetlenia obce 
 8/   Ukončenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach a zrušenie členov komisií 
 9/   Návrh na udelenie dotácií podľa VZN č. 4/2013 
10/  Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach 
11/  Rôzne  
12/  Diskusia 
13/  Návrh na uznesenie 
14/  Záver 
                                                                    
 
 Starosta obce otvoril piate riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Jana Kiková a Andrea Vranková. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Milan Cabánek, Marián 
Vrabec, Fridrich Buzáš. Program rokovania na návrh Pavla Kostolníka bol upravený 
nasledovne: za bod 4- Kontrola plnenia uznesení bol zaradený bod 7- Správa z vykonanej  
kontroly-proces verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou – rekonštrukcia kuchyne 
a modernizácia verejného osvetlenia obce. Takto upravený program rokovania poslanci OZ  
jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 
 

Hlavná kontrolórka obce predniesla kontrolu plnenia uznesení. 
 
Starosta obce informoval prítomných občanov o vypracovaní projektovej 

dokumentácie chodníka pod železničným mostom firmou PRODEX. ZŠR odmietli tento 
projekt spolufinancovať. Žiadosť o položenie optického kábla bola žiadateľom, Dušanom 
Škultétym stiahnutá. Obecné siete prisľúbili položiť optický kábel po celej ulici Počašie. 
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Hlavná kontrolórka obce predniesla správu z vykonanej  kontroly-proces verejného 
obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou – rekonštrukcia kuchyne a modernizácia verejného 
osvetlenia obce. 
V prvej časti správy sa venovala investičnej akcii - rekonštrukcia kuchyne. Táto akcia bola 
schválená poslancami obecného zastupiteľstva. Hlavná kontrolórka obce preštudovala všetky 
podklady, týkajúce sa uvedenej akcie. Výberové konanie prebehlo v rámci zákona. Víťazom 
výberového konania na rekonštrukciu kuchyne bola firma Bomif, s.r.o. Nitra.  
Rekonštrukcia pozostávala z dvoch častí: zo samotnej rekonštrukcie a z materiálneho 
vybavenia kuchyne. Hlavná kontrolórka skonštatovala, že zákon pri verejnom obstarávaní 
nebol porušený. Vyskytli sa aj rôzne chyby, ako napr. nesprávne sformulovaná objednávka, 
zmluva zverejnená bez podpisu starostu obce. 
V druhej časti správy informovala o investičnej akcii - modernizácia verejného osvetlenia. 
Táto akcia bola schválená poslancami obecného zastupiteľstva. V prvej etape bol uskutočnený 
výber firmy, ktorá spracovala analýzu vtedajšieho stavu verejného osvetlenia. V druhej etape 
prebehlo samotné výberové konanie, v ktorom bol vybraný zhotoviteľ výmeny verejného 
osvetlenia. Aj táto akcia prebehla v rámci zákona. 
Hlavná kontrolórka obce skonštatovala, že plánované investičné akcie by mali byť 
schvaľované v rozpočte obce. V tomto prípade boli uvedené akcie schvaľované dodatočne. 
Smernica o zabezpečení postupov pri verejnom obstarávaní obce Lužianky už nie je platná 
a je potrebné ju aktualizovať. 
Poslanec Pavol Kostolník chcel vedieť, prečo nebola správa z kontroly zaslaná poslancom 
ešte pred zasadnutím obecného zastupiteľstva. Hlavná kontrolórka uviedla, že správu 
prediskutovala so starostom obce a ten rozhodol, že správa bude prednesená ústne na 
zasadnutí obecného zastupiteľstva. 
Poslanec Pavol Kostolník sa spýtal, prečo bola správa prednesená až v decembri, keď hlavná 
kontrolórka bola poverená vykonaním kontroly už v júni tohto roku. Hlavná kontrolórka 
skonštatovala, že agenda ohľadne verejného obstarávania je rozsiahla a trvá dlhší čas, pokiaľ 
sa všetky doklady dôsledne prekontrolujú. 
Poslanec Pavol Kostolník uviedol, že si nepamätá, kedy boli tieto akcie odsúhlasené. 
Súhlasilo sa len zo zámerom tieto akcie uskutočniť. 
Poslanec Stanislav Beňo navrhol, aby správa bola predložená novému obecnému 
zastupiteľstvu a bolo prijaté uznesenie so znením, že tieto investičné akcie neboli schválené 
poslancami obecného zastupiteľstva. 
Poslanec Marián Vrabec navrhol, aby bolo prijaté uznesenie, ktoré by starostu obce zaviazalo 
podať k správe vysvetlenie. 
Poslanec Milan Cabánek navrhol, aby sa neprijímalo uznesenie, ktoré by zaväzovalo nových 
poslancov na riešenie tohto stavu, ale bolo to vyriešené ešte týmto zastupiteľstvom. 
Poslanec Fridrich Buzáš uviedol, že zákon neurčuje, čo má a nemá starosta obce predkladať 
na zasadnutie obecného zastupiteľstva. Nie je čo riešiť, lebo proces prebehol v súlade so 
zákonom. 
Po prerokovaní poslanci obecného zastupiteľstva vzali správu z vykonanej kontroly  - proces 
verejného obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou  - rekonštrukcia kuchyne a modernizácia 
verejného osvetlenia obce na vedomie a požiadali starostu obce o predloženie písomného 
stanoviska k správe hlavnej kontrolórky (všetci za). 
 
 
  Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo uzatvorenie „Zmluvy o zriadení 
vecných bremien v prospech tretej osoby – oprávneného z vecného bremena, ktorým je 
Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, Bratislava (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie „Stanovisko  hlavnej kontrolórky obce“ 

k návrhu viacročného rozpočtu obce Lužianky na roky 2020  - 2021 a k návrhu rozpočtu obce 
na rok 2019, “  v zmysle zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov. Hlavná kontrolórka odporučila rozpočet schváliť. V opačnom prípade bude obec 
v roku 2019 hospodáriť v rozpočtovom provizóriu. 
  Obecné zastupiteľstvo po pripomienkach poslanca Mariána Vrabca k niektorým 
položkám návrhu rozpočtu na rok 2019 tento schválilo (proti návrhu Pavol Kostolník, ostatní 
za návrh).  
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie návrh viacročného rozpočtu na rok 2020-2021. 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu hlavného kontrolóra v zmysle zákona 
583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy o stave a vývoji dlhu obce.  
Dlh obce vo forme päťročného  úveru   je k 30. 9. 2018 vo výške 165 181,44 EUR,  ktorý 
obec začala splácať v júli  2016. 
Obecné zastupiteľstvo schválilo rozpočtové opatrenie č.1/2018 na úpravu rozpočtu (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo zrušilo činnosť komisií a členov komisií pri obecnom 
zastupiteľstve v Lužiankach, schválených na volebné obdobie  2014 – 2018 (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo výšku dotácie pre občianske združenia 
pôsobiace v obci podľa VZN obce č. 4/2013  za činnosť v roku 2018 (všetci za). 
 

   Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo výšku príspevku na člena 
občianskeho združenia pre rok 2019 v zmysle čl. II. písmeno e/  VZN č. 4/2013 
„O podmienkach poskytnutia dotácií z rozpočtu obce“ – aktivačný príspevok v sume 5,- € / na 
člena (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie vyhodnotenie činnosti  komisií pri OZ,  
členov redakčnej rady, činnosť hlavného kontrolóra obce. Hodnotenie vykonal starosta obce. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie  príspevku 3 ks lístkov na 
vývoz komunálneho odpadu v roku 2019 zdarma, občanovi s trvalým pobytom v obci 
Lužianky, ak dovŕšil  vek 70 rokov a viac k 31.12.2018. V prípade manželského páru si nárok 
uplatní jeden z nich. Súčasne  schválilo poskytnutie  3 ks lístkov na komunálny odpad zdarma 
pre držiteľov preukazu ZŤP občanovi do veku 70 rokov k 31.12.2018, maximálne v počte  3 
ks na domácnosť (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo poskytnutie  príspevku 3 ks lístkov na 
vývoz komunálneho odpadu v roku 2019 zdarma rodičovi - občanovi s trvalým pobytom 
v obci Lužianky, ktorý sa stará o dieťa do dovŕšenia  2 rokov veku dieťaťa k 31.12. 2019 
(všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo bezplatný prenájom priestorov kultúrneho domu 
v Lužiankach na spoločenskú akciu organizovanú „Základnou školou s materskou školou 
v Lužiankach“ v roku 2019 (všetci za). 
 
  Obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo bezplatný prenájom priestorov kultúrneho domu 
v Lužiankach na spoločenskú akciu organizovanú  „Poľovníckym združením  Berbecíny“ 
v roku 2019 (všetci za). 
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Obecné zastupiteľstvo zvolilo Evu Čentéšovú na volebné obdobie 2018-2022 za 

prísediacu na okresnom súde v Nitre (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a o 16.55 hod. ukončil piate riadne zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                     Jana Kiková                Andrea Vranková 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


